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KOMISIA ŽIVOTNÉHO PROSTREDIA, BEZPEČNOSTI A PORIADKU 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia komisie, ktorá sa konala 

dňa 26.09.2024 

so začiatkom 17.hod. a ukončením 17.45 hod. 

v zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Dúbravka Pri kríži 14. 
 

Prítomní:  8 
Neprítomní:  2 
Ospravedlnení: 1 
Neospravedlnení:  1 
 
Hostia:   

 
Program zasadnutia 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Žiadosť hl. mesta Bratislava o stanovisko k umiestneniu balíkomatov 
3. Rôzne 
4. Ukončenie zasadnutia komisie 

 
K bodu č. 1 – Otvorenie a schválenie program zasadnutia 
Predseda komisie otvoril zasadnutie komisie a informoval členov zasadnutia o programe. 
 
Stanovisko komisie 
Komisia berie program zasadnutia na vedomie. 
 
Hlasovanie 
Prítomní: 8    za: 8   proti: 0     zdržal sa: 0    

 

K bodu č. 2 – Žiadosť hl.mesta Bratislava o stanovisko k umiestneniu balíkomatov 
Predseda komisie informoval členov o žiadosti hl. mesta Bratislava o stanovisko k umiestneniu 
balíkomatov 
 

Stanovisko komisie 
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Komisia prerokovala predložený návrh k umiestneniu balíkomatov a neodporúča vyhovieť 
žiadosti o umiestnenie. Komisia sa zhodla na zamietavom stanovisku. 
 
Hlasovanie 
Prítomní: 8    za: 8   proti: 0     zdržal sa: 0    

 
K bodu č. 3 – Rôzne 

- Predseda komisie sa informoval na možnosť uskladnenia tieniacich plachiet ihrísk počas 
mimoriadnych vetrov a poveternostných udalostí. Tajomníčka komisie podnet prijala a 
v budúcnosti sa zložením plachiet bude predchádzať ich možnému poškodeniu. 

- Členovia komisie sa informovali na stav vypracovania PD projektu ,,Parčík Žatevná”. 
Tajomníčka informovala členov o finalizácii PD a predpoklade jej odovzdania v 
najbližších dňoch. 

- Tajomníčka komisie informovala členov o rozpočtových plánoch oddelenia životného 
prostredia pre rok 2025. Pán poslanec Šafárik požiadal o možnosť revitalizácie 
dopravného ihriska na Cabanovej. Pán poslanec Pástor požiadal o možnosť premeny 
nevyužívaného priestoru medzi ulicami Cabanova-Tranovského na fit zónu. 

 
Stanovisko komisie 
Komisia berie na vedomie informácie a podnety predložené v bode rôzne. 
 
Hlasovanie 
Prítomní: 8    za: 8   proti: 0     zdržal sa: 0    

 
Predseda komisie poďakoval členom komisie za účasť.  
 
 
 
Zapísal:      Overil: 
  tajomník komisie    predseda komisie  
 
V Bratislave, dňa  26.9. 2024 
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